
Møteprotokoll

Utval: Hovedutvalg oppvekst og kultur
Møtestad: Kommunestyresalen
Dato: 25.11.2020
Tid: Kl. 18:00

Følgande medlemmer møtte Parti
Stine Karin Bjelland AP
Svein Aamelfot AP
Monika Håstø FRP
Nina Ve Sæbø H
Roald Alsaker H
Per Magnus Mannes KL
May Synnøve Rygh KRF
Wenche Lindtner SP
Øivind-Andreas Kolstø V

Møtenotater:

Før møtet var det følgende orienteringer (kl. 17.00-18.00)
· informasjon om Bø-toppen ved Trond Arne Forfang Hafstad.
· innspill fra kommunalt FAU ved Oddgeir Eilerås.

9 medlemmer til stede.
Fra administrasjonen møte kommunalsjef oppvekst og kultur Bjørn Andersen.
Referent: Elin Davidsen, politisk sekretariat.

Innkalling og saksliste godkjent.
May Synnøve Rygh (KrF) og Svein Aamelfot (Ap) valgt til å godkjenne protokollen sammen med
møteleder.

Møtet slutt kl. 18.50.

Underskrifter:

Wenche Lindtner May Synnøve Rygh Svein Aamelfot

Sign. Sign. Sign.
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Sakliste 
 
Sak nr. Sakstittel  
042/20 Skolestruktur for Håvik og Avaldsnes  

043/20 Forslag til møteplan 2021 - hovedutvalg oppvekst og kultur  

044/20 Samlesak for referatsaker  

045/20 Samlesak for spørsmål  
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042/20 Skolestruktur for Håvik og Avaldsnes 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar en sammenslåing av Håvik og Avaldsnes skoler, der elever fra Håvik skole 
overføres til Avaldsnes skole, med virkning fra oppstart av skoleåret 2021/2022. 
 

25.11.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Foreslått av Per Magnus Mannes, Karmøylista: 
Kommunestyret vedtar å ikke utføre en sammenslåing av Håvik og Avaldsnes skolene, der elevene fra 
Håvik skole overføres til Avaldsnes skole, med virkning fra oppstart av skoleåret 2021/2022. 
 
Forslag fra posisjonspartiene Ap, Sp, V, KrF og FrP, foreslått av Stine Karin Bjelland og Svein Aamelfot, 
Arbeiderpartiet 
«Håvik skole er en god skole. Skolen skal driftes videre. Kommunestyret vedtar å ikke gjennomføre en 
sammenslåing av Håvik og Avaldsnes skolene.» 

 
Leder foreslo 2 minutter pause for diskusjon i gruppene. 
 
Leder fremmet deretter, på vegne av alle partiene i hovedutvalget (Ap, Sp, V, KrF, FrP, KL, og H), 
likelydende forslag som var fremmet av posisjonspartiene: 
Håvik skole er en god skole. Skolen skal driftes videre. Kommunestyret vedtar å ikke gjennomføre en 
sammenslåing av Håvik og Avaldsnes skolene. 
 
Fellesforslaget enstemmig vedtatt. 
 
 

HOK - 042/20 Vedtak: 
Håvik skole er en god skole. Skolen skal driftes videre. Kommunestyret vedtar å ikke gjennomføre en 
sammenslåing av Håvik og Avaldsnes skolene. 

 
 
 

043/20 Forslag til møteplan 2021 - hovedutvalg oppvekst og 
kultur 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Hovedutvalg oppvekst og kultur vedtar følgende møteplan for 2021: 
 
27. januar 
24. mars 
21. april 
16. juni 
 
1. september 
29. september 
3. november 
8. desember 
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Møtene er på onsdager og starter kl. 18.00 
 
 
 

25.11.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 043/20 Vedtak: 
Hovedutvalg oppvekst og kultur vedtar følgende møteplan for 2021: 
27. januar 
24. mars 
21. april 
16. juni 
 
1. september 
29. september 
3. november 
8. desember 
 
Møtene er på onsdager og starter kl. 18.00 
 
 
 
 

044/20 Samlesak for referatsaker 
 
 

25.11.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 044/20 Vedtak: 
Referatsakene er tatt til etterretning.. 
 
 
 
 

045/20 Samlesak for spørsmål 
 
 
 

25.11.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 

1. Kommunalsjefen la fram skriftlig svar på innmeldte spørsmål fra Aamelfot (Ap) knyttet til 
spesialundervisning i korona-situasjonen. 
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1. Kommunalsjefen informerte om: 
 

·  det er besluttet at alle møter i folkevalgte organer skal gjennomføres digitalt ut 2020 
·  samlig for hovedutvalg oppvekst og kultur 8.12. utsettes 
·  ønsker dialog med hovedutvalget om kvalitets- og utviklingsmeldingen 

 
 

HOK - 045/20 Vedtak: 
Ingen vedtak fattet. 
 
 
 


